
  12.1.2015סיכום ישיבת המועצה הציבורית מיום  - 001ישיבה  הנדון:
 

 חברי המועצה: -והשתתפ
 יו"ר –נחום איצקוביץ 

  מי צה"לתויו"ר ארגון אלמנות וי -נאוה שוהם סולן 
 חבר –דוד אינהורן 

 חבר –יוסי אפטר 
 חברה –ורה אריאל 

 חברה –חוה ברעם ארביב 
  חבר -אברהם דבירי 

 חבר -ויכסלבאום  סמי
 חבר –שלמה וישנסקי 

 החבר – אורית וינברג
 חבר -עמי יפרח 

  חבר -טריף לביב 
 חברה –נחמה מוסקל 

 חבר -מירה סגל 
 חברה –ד"ר יונה סידרר 

 חברה –אסתר שיבק 
 חברה -תמי שלח 

  גולן –מירה שחם 
 חבר –יוסי שני 

 חבר –אמנון שרייבמן 
 

  חברי המועצה: –התנצלו  –לא השתתפו 
 יו"ר ארגון יד לבנים -שם -אלי בן

 חברה – אביב בוכמןשרה 
  חבר –אג'ואד עג'מייה  

  חבר –יוסי ברנע 
 חבר –אלון ולד 

 חבר –פרופ' מוטי חביון  
 חבר –אלי טהר 

 חבר –מיקי ירקוני 
 חבר –שאול צ'יטיאט 

 
 משתתפים נוספים:

 
 .והנצחהסמנכ"ל וראש אגף משפחות  -אריה מועלם

 .ראש היחידה להנצחת החייל –גבאי יעקב 
 ממונה משפטי לנושאי שיקום נכים ומשפחות. –ערן יוסף, עו"ד 

 
 סדר היום:

  יו"ר המועצה הציבורית. –פתיחה 

 כיתוב על מצבות. 



 כיתוב על מצבות:
 

במועצה הציבורית. המועצה התבקשה ע"י  נושא הכיתוב על המצבה נדון מידי פעם
 שר הביטחון לדון בנושא שוב לאור פניית משפחה שכולה אליו.

 
 סיכום:

 
חברי המועצה  התנגדו רובבהצבעה שהתקיימה בעניין הוספת כיתוב על מצבה 

 בהצעה.  שתמך 1 -חבר אחד  חברים, למעט  19 –הציבורית 
 לא היו נמנעים.

 
 המצב כפי שהוא ולשמור על האחידות.ההחלטה היא להשאיר את 

 
 ההמלצה תועבר לשר הביטחון.

 
 


